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Smart Odor Eliminator Pro

Please read this manual carefully before using.
Keep the manual in a safe place for future reference.

Model: SU001-T

01 / Meet your odor eliminator

Short press: on/off
Long press: factory reset

02 / Inside the box

Smart Odor 
Eliminator

30cm USB 
Type-C Cable

User 
Manual

Foam 
Sticker

Mounting 
bracket

Infrared sensor
Charging Port

Active oxygen 
Emitting Vent

Battery 
Status LED

Mounting 
bracket

Button

03 / Operations

Wipe and clean a spot above 
the toilet (20-40cm away from 
the litter box is ideal) or the 
inside of the litter box with a 
dry cloth. (DO NOT use 
detergent to avoid affecting 
the stickiness).

Short press to turn on the eliminator: the LED indicator flashes 
three times.

Peel off the 3M sticker on the back, place the air outlet 
downward, stick it to where you expect, and press it evenly for 
10 seconds to get it secured.

Charging
Rotate 90º counterclockwise to remove the eliminator or directly 
connect to the power supply for charging. It will be fully charged 
in 3.5 hours.
* The power supply needs to be purchased separately!

Working
Working: Emit once every interval 
of time, working in cycles.

After motion detected: The device 
will stop working after its sensor is 
triggered and emit immediately after 
the pet leave for 1 minute.

04 / Quick Setup

Scan the QR code on the right or download the Petoneer App from 
App Store and Google Play. Sign up and sign in to the app. 

Click the '+' button and get walked through the SET-UP steps.

1. 

05 / LED Status & Button

Manufacturer: SkyRC Technology Co., Ltd. 
Address: Floors 4, 5, & 8, Building 4, Meitai Technology Park, 
               Guanguang South Road, Guanlan, Longhua District, 
               Shenzhen 518110, China

Operation

Battery

Button

Power On

Power Off

Working

Charging

Fully Charged

Low Battery

Short Press

Long Press

Flashes three times in blue

Flashes one time in blue

Stand by: Blue LED turns off

Motion detected: LED flashes 
three times in BLUE

Sterilizing: Dimming in blue

Connected: Steady blue

Steady red

LED is off

Blink red

On/Off

Factory reset

06 / Tech Specs

Model: SU001-T
Power Input: DC 5V 1A
Battery: Lithium 2600mAh
Charge Time: About 3.5 Hours
Warranty: 1 Year 

Size: 83x83x33mm
Net Weight: 121g
Detection range: 50~100cm
Applicable Space: 0.125m³
Communication: Bluetooth

07 / Precautions

1. This product is not waterproof, NEVER wash directly into the 
    water;
2. DO NOT block the air outlet and keep proper ventilation;
3. DO NOT replace the battery or disassemble it yourself;
4. If kids are using the product, be sure the guidance of an adult is 
    present;
5. NEVER aim the ventilation at the mouth and nose to avoid 
    discomfort;
6. Please charge befor
7. When not in use for extended periods, we recommend charging 
    the product to at least 50% capacity before storing. Additionally, 
    if the product is stored in a cool, dry environment, we advise 
    recharging it every 3 months. Avoid leaving the product in a fully 
    charged or fully discharged state during long-term storage to 
    prolong its lifespan.

e the first use.

2. 

08 / Warranty Terms

Within the period of warranty, if the product fails with no fault of 
user operations, it will be repaired at Petoneer's expense. The 
warranty will not cover product failure in examples below:
1). Intentional damage to the product by the user or third party
2). Failure to operate or maintain the product following the (QIG) 
     Quick Installation Guide Instructions.
3). Failure by natural wear and tear including but not limited to 
     scratching, corrosion, oxidation and rusting.
4). Failure by non-authorized repair of the product including but 
     not limited to user's own or third-party repairing attempts or 
     modifications.

All Pictures shown in the manual are for illustration purpose only. 
Actual product may vary due to product enhancement.

Notice: Due to the upgrade and update of the Petoneer APP, the actual 
operation may be slightly different from the above description. 
Please follow the instructions in the current Petoneer app!

1

2

3

智能灭菌除臭器Pro

使用产品前请仔细阅读使用说明书并妥善保管

01 / 产品概览

生物感应器/工作指示灯

活氧释放口

USB-C充电口

按键
卡扣部件

短按：开/关长按：恢复出厂设置

02 / 包装清单

除臭器 USB-C电源线(30cm) 卡扣部件 3M泡棉胶 说明书
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03 / 使用操作

04 / 快速添加设备
1. 扫描二维码， 也前往 GooglePlay 或者 AppStore 下载安装“ Petoneer ” APP，    并注册登录账号。2. 点击“ +” 按照提示进行设置。

提示： 由于 Petoneer APP 的升级与更新， 实际操作可能与以上描述略有差异，请按照当前 Petoneer APP 内指引进行操作。

短按按键开机，  蓝灯闪三下表示已开机。2

撕下产品背面3M贴纸，  将出风口向下，  贴在需安装的位置并均匀按压10秒，使其固定。3

*为了提供更好的产品，我们会定期进行产品改良。产品实物可能与说明书有差异。

05 / 工作指示灯与按键

工作指示灯状态
关机 蓝灯闪一下

待机状态： 蓝灯灭
生物感应器触发后： 蓝灯闪三下

开机 蓝灯闪三下

电量指示灯状态

工作中
杀菌状态： 蓝灯呼吸闪烁
蓝牙连接状态： 蓝灯常亮

充电中 红灯亮
充电完成 红灯灭
缺电状态 红灯闪烁

07 / 注意事项
1. 本产品不防水，请勿将本产品直接泡水清洗
2. 出风口请勿遮挡，请保持畅通
3. 请勿自行替换电池或拆解
4. 如有儿童使用本产品，请在成人指导下使用
5. 请勿把出风口对准口鼻处以免产生不适
6.
7. 长时间不使用本产品，存放前请充入50%以上的电量，并每隔3个月充     电一次，存放于阴凉干燥环境。避免于满电或无电的状态下长期保存本     产品，以延长产品寿命。

 首次使用前请先充电。

产品型号： SU001-T
输入电源： DC 5V 1A
电池容量： 2600mAh 锂电池
充电时长： 约3.5小时
通信方式： Bluetooth

产品尺寸： 83x83x33mm
产品净重： 121g
生物感应距离: 50~100cm
适用空间： 0.125m³

制造商： 天空创新科技（深圳）有限公司制造地址： 深圳市龙华区观澜街道桂花社区观光路美泰工业园4栋4,5,8层

06 / 基本参数
在保修期限内，对于正常使用Petoneer产品过程中，由于非人为导致的损坏，
所产生的维修费用和相关的人工费用，由Petoneer承担。
以下情况造导致的维修不在保修条款包含中:
1. 故意行为导致的损坏
2. 未按照产品使用说明书指引使用、保养该产品
3. 设备正常磨损、腐蚀、氧化、锈垢、耗损等原因导致的损失
4. 因在非Petoneer授权维修代理店或用户自身进行维修、改造、清洗而造成的
    损坏。

08 / 保修条款

短按 开/关
长按 恢复出厂设置按键

充电逆时针旋转 90° 取下除臭器或者直接连接电源进行充电，  大约3.5小时充满。

工作工作模式： 每间隔一段时间释放一次,循环工作。
生物感应： 生物感应器触发后停止工作， 离开1分钟后立即释放一次。

1 用干抹布擦拭清洁宠物厕所上方墙面（距离猫砂盆20-40cm最佳）或猫砂盆内侧（请勿使用清洁剂以免影响粘性）。

* 不包含USB电源适配器
电量指示灯
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www.petoneer.com

User Manual / 使用说明书
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